

## Referat Lokalbestyrelsesmøde

Mandag den 6. november kl. 9.00, på Fredenshjem

Deltagere: Bestyrelse og suppleanter

Kopi: Koordinatorer og nr. 2

Afbud:

### Pkt. 1

#### Velkomst

LJ - bestiller lokale, henter kaffe, service mm

KP - brød, smør, pålæg og syltetøj

HW – medicin

Der er kommet et nyt briksystem til dørene på Fredenshjem, FL, MH, og kaffekassen har fået en brik – er der andre, som har brug for en brik

#### Beslutninger/kommentarer

**Som altid et hyggeligt måltid med god snak og udveksling af nyheder**

**Vi har ikke pt. brug for flere brikker til dørene på Fredenshjem – husk at brikken kun arbejder på de døre i åbner og lukker med brikken**

### Pkt. 2

#### Kommentarer til referat af 2. november

FL har ingen bemærkninger, er der andre der har noget vi skal tage op.

#### Beslutninger/kommentarer

**Ingen kommentarer**

### Pkt. 3

#### Siden sidst

LJ/HW - status på Online Booking

Hvem skal være arrangementsansvarlige – FL foreslår – DQ, FL, reserver/hjælpere MH, KP, KE, LJ, HW

Om vi kan lide det eller ej – vi har besluttet at vi går med Online booking – så vi skal være klar 1. dec. I år

FL – spørgsmål: Som jeg ikke mener vi fik svar på da Bodil var her.

Er der nogen der har været inde i kravlegården, så de kan svare mig på nedenstående.

Hvordan tilmelder man til et arrangement

Hvilke muligheder er der – Kan systemet gemme medlemsnummer, fødselsdato, mail og mobiltelefon, når du har været inde første gang – kan du annullere en tilmelding og betaling frem til sidste tilmeldingsdato – hvis du tilmelder mere end personerne på medlemsnummeret, kan du så tilføje navne uden medlemsnr. – andre muligheder

Hvem kan gå ind og se tilmeldingslister

Hvilke begrænsninger er der – kan man f.eks. tilmelde uden at betale eller indbetale et andet beløb end hvad arrangementet koster – hvad med rejser, hvor det er rejsearrangøren pengene skal overføres til

Kan man forhåndstilmelde f.eks. bestyrelse uden at betale

Kan der ændres i antal mulige deltagere, hvis f.eks. bestyrelsen skal styres udenfor systemet

Hvordan tilmelder man tovholder og hjælpere som ikke skal betale

Hvordan administreres evt. venteliste

Hvordan håndteres tilmeldinger af personer der skal have hjælp

Er der andre der har spørgsmål

**Beslutninger/kommentarer**

**LJ er tovholder og har ansvaret for at vi får belyst vores spørgsmål**

**Når først de tekniske spørgsmål er løst – tager vi fat i, hvordan vi hjælper de af vores kunder der ikke kan selv eller er usikre i starten**

FL deltog ikke i mødet – men har fået refereret at der var 15 mænd til det første møde – næste møde er allerede fredag, hvor jeg også er forhindret - de forventer 20 mænd

**Beslutninger/kommentarer**

**FM deltog i mødet og refererede kort – JM har også deltaget – FL forsøger at deltage næste gang, for at sundere**

FL har talt med LL, som kunne være interesseret i at hjælpe til "Glad Motion" om nogle måneder

**Beslutninger/kommentarer**

**Vi klapper hesten**

Må jeg høre alle jeres gode bud på ny til bestyrelsen

**Beslutninger/kommentarer**

**HW spørger JF om han eller BD kunne være interesseret, melder til KP hvis nej, så spørger KP ÅK, Hvis nej besked til FL, som spørger KB – FL vil gerne orienteres løbende**

Er der nogen der har spørgsmål til Landsbestyrelsen informerer i september nummeret.

Hvis oktober når at komme tager vi det op

**Beslutninger/kommentarer**

**Gavebudgettet er hævet til 600 kr. og 800 kr. for kranse**

LJ – er vores brunch lagt ind på Danmarkskortet for "Spis sammen"

**Beslutninger/kommentarer**

**Ja**

FL har bemærket at der i uge 40 i Frivilligportalens Nyhedsbrev er meget om IT og sikkerhed

Forskningsprojekt i Besøgstjenesten – Har KP og IL snakket sammen om I vil deltage

Og uge 43 Noget til Datastuen om ændring af Mit ID og til Webmaster LJ noget om sidefod på lokal hjemmeside – har vi styr på det.

Er der ellers nogen der har bemærkninger til Frivilligportalens Nyhedsbreve

**Beslutninger/kommentarer**

**KP mener ikke vi skal deltage i forskningsprojekt for besøgstjenesten**

**FL sender nyhedsbreve uge 40 og 43 til LJ**

**Lj snakker selv med Per Jakobi vedr. fremtidig fremsendelse af Nyhedsbreve**

Har alle jeg har tilmeldt til Værkstedskursus i Egtved 8. nov. - styr på tid og sted

**Beslutninger/kommentarer**

**FL og MH kører**

Der er pt. tilmeldt 23 til mødet i arrangementsudvalget og der er 5 afbud – så der mangler 9 tilbagemeldinger

Er der et par stykker der vil give en hånd med.

**Beslutninger/kommentarer**

**Vi er 28 tilmeldte – er der nogen af jer der har yderligere emner, f.eks. er AK nævnt**

LJ orienterer om program 2024

FL takker ja til forslaget på sidste møde om hjælp til pakning af programmer

FL har reserveret Fredenshjem både den 29. og 30. november om aftenen til pakning

Vi skal vide hvem der deler ud hvor.

FL har styr på Introbrev, Oversigtskalender, 2 Flyers og kuverter

**Beslutninger/kommentarer**

**Vi mødes den 29. nov. kl. 19.00 på Fredenshjem**

**FL har bestilt labels**

**FL laver kørselsområder**

Hvis der er nogen der ligger inde med aftaler med foredragsholdere, musikere mm til program 2024, vil jeg godt have det, så det ligger samlet og kan formidles til Tovholder og HW

**Beslutninger/kommentarer**

**Det gælder alle aftaler kontrakt eller ej**

FL har haft en henvendelse fra Rotary vedr. sponsorat – Refereres mundtligt

**Beslutninger/kommentarer**

**Super**

FL har modtaget et internt notat fra John i Holsted - FL refererer mundtligt

**Beslutninger/kommentarer**

**Vi er positive, men klapper hesten**

**Pkt. 4**

**Økonomi**

HW gennemgår Kvartalsregnskab for 3. kvartal og vurderer hvor vi lander for 2023 +- i forhold til budget

Er der noget vi skal gøre for at spare eller for at forbruge

**Beslutninger/kommentarer**

**HW gennemgik – der er tilsyneladende ingen ko på isen**

HW/FL gennemgår budget 2024 incl § 18 budget

Giver det anledning til bemærkninger

**Beslutninger/kommentarer**

**Ingen bemærkninger**

**FL løftede sløret for nogle af de forslag der lå på delegeretforsamlingen**

FL har møde i frivilligrådet vedr. indstillinger til social og ældre udvalget den 23. november

**Beslutninger/kommentarer**

**FL orienterede**

Er der andet vedr. økonomi, vi skal have frem

**Beslutninger/kommentarer**

**Alle gennemser egne områder**

**Pkt. 5**

**Nyt fra bestyrelsen**

KP orienterer om nye medlemmer og evt. andet

**Beslutninger/kommentarer**

**15 nye medlemmer siden sidst, fremgang på 10 medlemmer. I alt 1265 medlemmer.**

KE orienterer om status på frivillige – IP og OP skal slettes i arrangementsudvalget

**Beslutninger/kommentarer**

**143 frivillige**

Er der andre der har orientering

**Beslutninger/kommentarer**

**Ingen**

**Pkt. 6**

**Nyt fra koordinatorene**

Vi mangler at behandle indlæggene fra sidste møde

**Beslutninger/kommentarer**

**Mette havde en henvendelse – som blev videregivet til HW – som tager over og formidler**

Er der noget fra møde med koordinatorene der skal behandles

**Beslutninger/kommentarer**

**Nej**

**Men FL's indlæg vil blive præsenteret for besøgsvenner med en absolut positiv vinkel**

Er der andre der har orientering

**Beslutninger/kommentarer**

**KM orienterede om at HJ holder pause på demensafsnittet på Lundtoft**

## **Pkt. 7**

**Evaluering**

Er der kommentarer til mødet med koordinatorene – er formen som den skal være eller er der nogen der har forslag til ændringer

**Beslutninger/kommentarer**

**Fuld tilfredshed**

8. oktober Leva duo

**Beslutninger/kommentarer**

**Rigtig dejlig eftermiddag**

11. oktober - Tarp Bunkermuseum og Flugtmuseet

**Beslutninger/kommentarer**

**God tur – godt planlagt (bortset fra regnvejr)– 2 spændende museer, på hver sin måde**

**Rigtigt godt smørrebrød**

22. oktober – Søren Eriksen

**Beslutninger/kommentarer**

**Spændende fortælling fra de 7 have – vi var 76**

5. november – Brunch

**Beslutninger/kommentarer**

**Rigtig god dag**

## **Pkt. 8**

**Kommende arrangementer**

Søndag den 19. november – Banko

Tovholder DQ/KK

Hjælpere LJ, KE, UW

Ingen annonce

Lokal nyhedsbrev KE

Ingen plakater

Er der styr på det – eller skal FL med i Brugsen

**Beslutninger/kommentarer**

**Jeg tror nok enden blev**

**KP tovholder – ellers er det MH**

**Hjælpere – KK, LJ, NPP eller BH**

**FL har bestilt vare i Brugsen – leveres til DW, hvor de bliver afhentet den 18. nov. efter aftale af tovholder**

Onsdag den 29. november – Juletur til Krusmølle mm.

Tovholder LJ

Hjælpere MH

Ingen annonce

Lokal Nyhedsbrev KE

Plakat FL/KM

Antal deltagere pt.

Er der styr på det

**Beslutninger/kommentarer**

**KP udsender nyhedsbrev nu – der er kun 29 tilmeldte**

**Det var godt at ingen kunne huske aftalen, den er lavet af Brørup Turistbusser – FL sender til LJ som konferere med Inger ved Busserne om antal deltagere mm.**

Søndag den 10. december – Julefrokost

Antal deltagere pt.

Tovholder JB

Hjælpere TB, BK, LSA, AMM, FM – er I nok

Ingen annonce

Lokal Nyhedsbrev KE

Plakat?

Er der styr på det

**Beslutninger/kommentarer**

**FL snakker med JB om menuen**

**Og hjælpere og foreslår arbejdsplan**

FL laver arbejdsplan for 2024, når vi har haft møde i arrangementsudvalget

Beslutninger/kommentarer

Ok

FL laver mødekalender for lokalbestyrelsen 2024 – er der ønsker

**Beslutninger/kommentarer**

**Er udsendt og godkendt**

**Pkt. 9**

**Eventuelt**

Næste møde dobbeltmøde – kl 9.00 – ca. 12.00 Fredenshjem og kl. 18.30 Byagervej 45 (uden referat)

**Beslutninger/kommentarer**

**Godkendt**